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افزایش بیش از ۹ درصدی تولید 
گاز اتان در پالایشگاه گاز ایلام

شرکت  مدیرعامل   - ابتکار  خبرنگار   - ایلام 
درصدی   ۹.۵۵ افزایش  از  ایلام  گاز  پالایش 
تولید گاز اتان در این پالایشگاه از هفته دولت 
سال گذشته تاکنون خبر داد. به گزارش روابط 
عمومی؛ روح اله نوریان افزود: در مدت مذکور 
با تمهیدات انجام شده در واحدهای بهره برداری 
و تعمیرات، قابلیت دسترسی این پالایشگاه به 

بیش از ۹۹ درصد رسیده است.
پایداری  حفظ  به منظور  داشت:  اظهار  وی 
میزان فشار خطوط انتقال گاز غرب کشور، این 
پالایشگاه میزان گاز تزریقی به خط سراسری از 
هفته دولت سال گذشته تاکنون به یک میلیارد و 

۵۵۳ میلیون متر مکعب رسانده است.
مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام از افزایش 
تولید ۵.۲۱ درصدی گاز مایع خام در زمان مورد 
اشاره خبرداد و تصریح کرد: در راستای تحقق 
شعار سال جاری و در جهت رشد تولید، میزان 
تولید خوراک های ارسالی به پتروشیمی ایلام در 
محصولات اتان، گاز مایع خام و میعانات گازی 
به ترتیب ۱۰۶ هزار و ۵۸ تن، ۱۸۳ هزارو ۶۰۸ تن و 

یک میلیون و ۸۷ هزار بشکه بوده است.
نوریان تأکید کرد: گوگرد تولید شده در این 
پالایشگاه با خلوص ۹۹.۹۹ درصد بوده که با 
حفظ کیفیت شاهد تولید بیش از ۶۱ هزار تن 
بوده است. مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام 
قابلیت  کلیدی  شاخص های  افزایش  با  گفت: 
اطمینان و اثربخشی، این پالایشگاه برای افزایش 
تولیدات خود برنامه های موثری در درست اقدام 

دارد که تا پایان سال جاری اجرایی خواهد شد.
نوریان با بیان اینکه این شرکت در ۵ ماهه 
ابتدایی سال جاری بیش از ۲۸ هزارو ۶۶۰ مگاوات 
ساعت برق به شبکه سراسری تزریق کرده است، 
افزود: از هفته دولت سال گذشته تاکنون بیش 
از ۴۰ هزارو ۷۰۰ مگاوات ساعت برق به شبکه 
سراسری مدیریت شبکه توزیع برق تزریق کرده 
تا بخشی از خاموشی ها در سطح استان کاهش 
یابد. وی اظهار داشت: با توجه به افزایش دمای 
هوا و افزایش روزافزون مصرف برق در استان، 
تمامی واحد های ستادی و عملیاتی تلاش کردند 
تا با افزایش قابلیت اطمینان تجهیزات موجب 
نیروگاه های  گاز سوخت مصرفی  پایدار  تأمین 
تولید برق را فراهم کنند تا تمامی هموطنان در 
مناطق غربی کشور و زائران اربعین با قطعی برق 

روبرو نشوند.

زمان استفاده گلستانی ها از برق با 
تعرفه گرمسیری پایان یافت

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان از 
پایان زمان استفاده مشترکان )خانگی، تجاری، 
اداری، خدماتی، کشاورزی و صنعتی( این استان 
از برق با تعرفه سه و چهار مناطق گرمسیری خبر 
داد و بیان کرد: امسال اعمال تعرفه گرمسیری از 
اول خرداد آغاز و تا پایان ۱۵ شهریور ادامه داشت.

سیداحمد موسوی اظهار کرد: با پایان یافتن زمان 
استفاده از تعرفه برق مناطق گرمسیری از این پس 
برق مصرفی مشترکان با تعرفه شرایط عادی توسط 
شرکت توانیز محاسبه خواهد شد.وی اضافه کرد: 
شرکت توزیع نیروی برق گلستان افزون بر ۸۶۰ 
هزار مشترک خانگی، تجاری، اداری، خدماتی، 
کشاورزی و صنعتی دارد که امسال در روزهای اوج 
مصرف یعنی فصل تابستان روزانه به هزار و ۵۸۴ 
مگاوات برق مصرف کردند.موسوی ادامه داد: در 
استان گلستان ۶ شهرستان »آق قلا، گنبدکاووس، 
کلاله، مینودشت، گالیکش و مراوه تپه« مشمول 
تعرفه سه و هشت شهرستان دیگر هم مشمول 
هستند. برق  مصرف  گرمسیری  چهار  تعرفه 

گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
همچنین تاکید کرد: با توجه به پایان یافتن زمان 
استفاده از برق با تعرفه سه و چهار گرمسیری، 
مشترکان این شرکت باید برای جلوگیری از صدور 
قبوض نامتعارف با استفاده از روش های مدیریت 
مصرف نسبت به اصلاح و کاهش میزان مصرف 
برق خود اقدام نمایند.به گفته وی، اعمال تعرفه 
سه و چهار مناطق گرمسیری در استان گلستان از 
سال ۱۳۸۳ و به دلیل گرمای بالای ۴۰ درجه اعمال 
شد.استان گلستان حدود ۲ میلیون نفر جمعیت 
دارد که در ۱۴ شهرستان، ۳۶ شهر و افزون بر هزار 
روستا و در گستره تقریبی ۲۱ هزار کیلومتر مربع 

سکونت دارند.

مدیرعامل شرکت ملی نفت در نشست با 
حفارمردان صنعت نفت :

قانون تجارت و انضباط عملکردی 
باید سرلوحه کار شرکت ملی 

حفاری باشد

ابتکار - صادق بیوضی زاده : مدیرعامل شرکت 
ملی نفت ایران در نشست با مدیران و مسئولین 
شرکت ملی حفاری ایران بر فعالیت این شرکت 
بر مبنای قانون تجارت، مشتری مداری و انضباط 
مدیرعامل  بورد  حمید  کرد.  تاکید  عملکردی 
شرکت ملی نفت ایران پس از ادای احترام به 
مقام شامخ شهدای ملی حفاری،در نشست با 
مدیران و مسئولین ملی حفاری عملکرد، فرصت 
ایران را  ها و چالش های شرکت ملی حفاری 
این  ابتدای  در  داد.  قرار  بررسی  و  بحث  مورد 
جلسه  که در سالن جلسات ساختمان مرکزی 
شد،دکتر  برگزار  ایران  حفاری  ملی  شرکت 
حمیدرضا گلپایگانی مدیرعامل گزارش مبسوطی 
از عملکرد و اقدامات صورت گرفته و همچنین 
برنامه های آتی شرکت در حوزه های عملیاتی، 

نیروی انسانی و  خدمات رفاهی ارائه کرد.
مدیرعامل  حمیدبورد  جلسه  این  ادامه  در 
شرکت ملی نفت ایران ضمن قدردانی از مدیریت 
ملی  کارکنان  غیرت  و  تعصب  حفاری،  ملی 
حفاری را از مؤلفه های کلیدی در حصول این 
موفقیت برشمرد و بر برنامه ریزی برای تقویت 
کاری  راندمان  افزایش  راستای  در  عوامل  این 
تاکید کرد. وی افزود: شرکت ملی حفاری ایران 
باید حرکت بر مبنای قانون تجارت ، مشتری 
مداری و انضباط عملکردی را سرلوحه کار خود 
قراردهد. مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران بر 
اولویت بخشی به بازسازی و نوسازی دستگاه 
های حفاری تاکید و تقویت ناوگان عملیاتی ملی 

حفاری در میادین دریایی را حواستار شد.

نصب بانک خازنی در پست برق 
فوق توزیع ایذه

امور  مدیر   : زاده  بیوضی  صادق   - ابتکار 
خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  بهینه سازی 
گفت: یک دستگاه بانک خازنی ۴.۸ مگاواری به 
ظرفیت پست برق فوق توزیع ایذه اضافه شد. رضا 
بدیعی فر بیان کرد: پست برق فوق توزیع ۱۳۲ 
به ۳۳ کیلوولت ایذه ۱۵۰ مگاولت آمپر ظرفیت 
داشته و وظیفه تامین قسمتی از بار شهرستان را 
بر عهده دارد. وی افزود: برای تصحیح افت ولتاژ 
و بارگیری بیشتر از ظرفیت منصوبه ترانس سوم 
پست مذکور، یک دستگاه بانک خازنی در قالب 
به ظرفیت ۴.۸  بهینه سازی  و  پروژه های اصلاح 
مگاوار با ارزش سرمایه گذاری بیش از ۴۸ میلیارد 
به  گرفت.  قرار  بهره برداری  مورد  و  نصب  ریال 
گفته مدیر امور بهینه سازی شرکت برق منطقه ای 
خوزستان با این اقدام بارگیری از پست برق فوق 
توزیع ایذه به نحو مناسب تر انجام خواهد شد و 
پایداری شبکه افزایش پیدا کرده است. بدیعی فر 
اضافه کرد: در شهرستان ایذه ۵ پست برق به 
ظرفیت منصوبه ۲۹۵ مگاولت آمپر وجود دارد که 
تأمین برق شهرستان مذکور را انجام می دهند. 
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین 
برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد 

را بر عهده دارد.

انتخاب شرکت توزیع نیروی برق 
استان ایلام به عنوان دستگاه برتر 
جشنواره شهید رجایی در گروه 

دستگاه های زیربنایی و توسعه   
زیر ساخت 

ایلام - خبرنگار ابتکار - شرکت توزیع نیروی برق 
استان ایلام برای دومین سال پیاپی و اینبار در 
گروه زیر بنایی و توسعه زیر ساخت بیست و 
هفتمین جشنواره شهید رجایی موفق به کسب 
رتبه برتر شد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
ارتباط گفت: موفقیت  این  در  نیز  ایلام  استان 
کسب شده حاصل تلاش و همت تمامی همکاران 
این مجموعه است که به سهم خود قدردان تلاش 
های شبانه روزی آنان هستم. ولی الله ناصری 
افزود: همچنین از مردم استان ایلام نیز به واسطه 
بار  پیک  از  عبور  برای  تقدیر  همراهی شایسته 

تابستان قدردانی می کنم.

همچنین  اسکو،  شهرستان  ناحیه  سپاه  فرمانده 
شهری  جدید  مدیریت  ارزشمند  و  خوب  اقدامات 
سهند را در خصوص پیگیری و اتمام تفاهم نامه ها 
و پروژه های بر جای مانده ی سالیان قبل، مصداق 
بارز مدیریت جهادی دانست و از کاردانی و درایت 
دکتر محمدی در ایجاد تحولات امیدبخش شهرداری 

سهند، تقدیر و تشکر کرد.
محمدی شهردار سهند نیز با تبریک حلول ماه ربیع 
الاول و آرزوی قبولی عزاداری های ماه های محرم و 
صفر اظهار کرد: پاسداران در مقاطع حساس حافظ 
ارزش های ناب نظام و انقلاب اسلامی در مقابل یاوه 
گویی ها و زیاده خواهی های استکبار جهانی و ایادی 
آن بوده و در این مسیر از نثار ارزشمندترین دارایی 
شهردار  اند.  نكرده  دریغ  است،  جانشان  كه  خود 
سهند خاطرنشان کرد: افتخار می کنم یک بسیجی 
هستم. بسیج بر آمده از اراده یک ملت با روحیه 
شهدای  راه  مسیر،  این  در  و  است  جهادی  عالی 
خدمت را در جهت رضای خدا و شهروندان ادامه 

خواهیم داد.
شهر جدید سهند روی مدار توسعه

نائب رئیس هیئت مدیره شرکت مادر تخصصی 
حال  در  مدرسه  هشت  از  جدید  شهرهای  عمران 

ساخت شهر جدید سهند بازدید کرد.
مختار محمدی در این بازدید با بررسی آخرین روند 
ساخت هشت مدرسه تکلیف شده در شهر جدید 
سهند، از پیگیری و مکاتبه با شرکت مادر تخصصی 

جهت تخصیص منابع مالی مورد نیاز خبر داد.
در  های  طرح  وضعیت  آخرین  از  ادامه  در  وی 
آستانه افتتاح نهضت ملی مسکن از جمله پروژه های 
چشمه، شقایق، آزاده، کوی شهید تجلایی و... نیز 

بازدید کرد.
وی آخرین روند طرح های نهضت ملی مسکن را 
مورد بررسی قرار داد و در نهایت مقرر شد تا مکاتبات 
و پیگیری های لازم برای تامین تسهیلات انجام شود.

ساخت هشت باب مدرسه در سهند آغاز شده که 
تعدادی در مرحله اجرای سازه، تعدادی در مرحله 
پی سازی و برخی دیگر از جمله بزرگترین و اولین 

مدرسه کودکان استثنایی هوشمند به افتتاح رسیده 
است. اخیرا و در ایام هفته دولت نیز با اهتمام دکتر 
ناوگان  محمد محمدی شهردار شهر جدید سهند 
حمل و نقل عمومی این شهر تجهیز و توسعه پیدا 
های  بوس  مینی  ها،  اتوبوس  ورود  شاهد  و  کرد 
ون و تاکسی های جدید بودیم که اسباب رضایت 

شهروندان و ساکنان سهند را فراهم ساخت. 

شهر جدید سهند در ۲۵ کیلومتری جنوب تبریز 
واقع شده و در حدود ۳۵ هزار واحد مسکن مهر در 
فازهای دو، سه و چهار این شهر احداث شده و از 
کانون های اصلی اجرای طرح نهضت ملی مسکن در 

آذربایجان شرقی است.
غربی  جنوب  در  سهند  جدید  شهر  جامع  طرح 
نفر  هزار   ۹۰ جمعیت  برای   ۱۳۷۷ سال  در  تبریز 

تصویب شد که در بازنگری طرح جامع به ۲۵۰ هزار 
نفر افزایش یافت.

طرح تفصیلی این شهر نیز در سال ۱۳۸۶ تصویب 
به  نفر  هزار   ۱۸۰ جمعیت  برای   ۱۳۸۷ سال  در  و 

شرکت عمران شهر جدید سهند ابلاغ شد.
مساحت شهر با توجه به فازهای پنجگانه شهر 

حدود ۲ هزار و ۵۰۰ هکتار است.

شهردار سهند:

افتخار می کنم یک بسیجی هستم
آذربایجان شرقی - ابتکار: فرمانده سپاه ناحیه شهرستان اسکو با حضور در شهرداری سهند ضمن تبریک انتخاب شایسته دکتر محمدی به عنوان 

شهردار شهر جدید سهند، از اهتمام ستودنی وی در راستای اقدامات جهادی برای توسعه شهری قدردانی کرد.

بسیج بر آمده 
از اراده یک 

ملت با روحیه 
عالی جهادی 

است و در 
این مسیر، 
راه شهدای 

خدمت را 
در جهت 

رضای خدا 
و شهروندان 

ادامه خواهیم 
داد

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی تاکید کرد

با  قضا  دستگاه  گفت:  غربی  آذربایجان  دادگستری  رییس 
معاملات  رسمی  ثبت  به  الزام  قانون  شدن  اجرایی  کارشکنان 
غیرمنقول برخورد می کند. ناصر عتباتی در جلسه شورای پیشگیری 
قانون  با محوریت اجرایی نمودن  آذربایجان غربی  از وقوع جرم 
الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیر منقول، اظهار کرد: قانون 
الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول آثار و برکات زیادی 
هم برای مردم و هم برای دستگاه قضائی دارد که موجب آرامش 
خاطر روانی شهروندان و کاهش ورودی پرونده به دستگاه قضائی 
خواهد شد به همین خاطر دستگاه قضائی با افرادی که در مقابل 
اجرای قانون الزام به ثبت رسمی معاملات غیرمنقول کارشکنی و 
گردن کشی می کنند قطعاً برخورد جدی خواهد کرد. وی ادامه داد: 
بر اساس اعلام مقامات رسمی قضائی و ثبتی، یک سوم پرونده ها 
مستقیم و غیرمستقیم مربوط به معاملات اموال غیرمنقول است که 
دستگاه قضائی را دچار فرسودگی می کند و اگر ورودی این پرونده ها 
اموال غیر  به ثبت رسمی معاملات  الزام  قانون  اجرایی کردن  با 

منقول مدیریت گردد، قضات با فراغ بال بیشتری به سایر پرونده ها 
غربی  آذربایجان  دادگستری  کل  رئیس  کرد.  خواهند  رسیدگی 
با اشاره به ضمانت اجراهای قانون الزام به ثبت رسمی معاملات 
اموال غیر منقول اظهار کرد: برای اجرایی شدن این قانون ضمانت 
اجراهای قوی پیش بینی شده است و با اجرایی شدن این قانون 
اگر معامله ای نسبت به اموال غیرمنقول به صورت عادی صورت 
پذیرد هیچ دعوی راجع به آن به غیر از استرداد عوضین در محاکم 
قابل استماع نیست و در هیچ مرجع رسمی قابل رسیدگی نیست. 
عتباتی گفت: ارشاد و برنامه های تبیینی و آموزشی بخش مهمی از 
این قانون است و نهادهای متولی امر از جمله اتاق بازرگانی، اتاق 
اصناف، اتحادیه مشاورین املاک، اداره کل ثبت اسناد و مجموعه 
سران دفاتر نقش بسیار مهمی در اجرایی نمودن این قانون دارند و 
باید حتماً مشاوران املاک مجاز توجیه و آموزش های لازم تخصصی 

برای اعطای پروانه تخصصی صورت پذیرد.
نمایندگان دادستانی،  با حضور  تلفیقی  اکیپ  به تشکیل  وی 

بازرسی، اتحادیه مشاورین املاک، پلیس نظارت بر اماکن و هر 
مجموعه ای که لازم باشد تاکید نمود تا ضمن نظارت بر مشاورین 
املاک مجاز و دفاتر اسناد رسمی در خصوص حسن اجرای این 

قانون، مشاورین املاک غیر مجاز پلمپ شوند.
رسمی  اسناد  تبدیل  به  توجه  ضرورت  بر  همچنین  عتباتی 
دفترچه ای به تک برگی در استان تاکید کرد و از صدور سند تک 
برگی برای بیش از ۷۰ درصد از اراضی کشاورزی استان خبر داد و 
افزود: ثبت اسناد و املاک نسبت به اجرای این امر با برنامه ریزی 

اقدام کنند و منتظر مراجعه مردم نمانند.
رئیس کل دادگستری آذربایجان غربی با بیان اینکه مشاوران 
املاک باید از آموزش های تخصصی بهره مند شوند، گفت: در ابتدا 
مشاوران املاک دارای مجوز باید از آموزش های تخصصی بهره مند 
شوند و پروانه های تخصصی کسب کنند و مشاوران املاک غیر 
مجاز نیز باید ساماندهی شوند. وی با بیان اینکه ۷۰۰ هزار پرونده با 
کمتر از ۳۵۰ قاضی در استان اظهارنظر قضائی شده است، گفت: 
اتخاذ اقدامات پیشگیرانه یک اصل است و باید مورد توجه قرار 
گیرد چرا که اقدامات پیشگیرانه موجبات آسایش و آرامش روانی 
بر  غربی  آذربایجان  دادگستری  کل  رئیس  می شود.  شهروندان 
ضرورت آموزش توسط بنگاه های معاملات ملکی تاکید کرد و افزود: 
باید اخطارهایی به بنگاه های معاملات ملکی فاقد مجوز صادر شود تا 
نسبت به کسب مجوز اقدام کنند. دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
آذربایجان غربی هم در این جلسه گفت: قانون الزام به ثبت رسمی 
معاملات اموال غیرمنقول یک بستر بسیار مناسب برای کاهش 
ورودی پرونده به دستگاه قضائی است. مجیدی ادامه داد: برای 
اجرایی کردن این قانون چند زیرساخت و الزام لازم است که یکی از 
آنها آموزش های تخصصی برای مشاورین املاک ظرف حداکثر دو 
هفته است و همچنین برای مشاوران املاک غیرمجاز اخطار مهلت 
یک هفته ای برای درخواست مجوز صادرشود، همچنین الزامات این 
قانون در محل مشاوران املاک و در مقابل دیدگان مردم نصب 
شده و ثبت اسناد و املاک نیز تبدیل اسناد دفترچه ای به تک برگی 

را در دستور کار قرار دهد.

برخورد با متخلفان اجرای قانون الزام به ثبت رسمی معاملات غیرمنقول

عضو شورای شهر اصفهان:
فضای اقتصادی غرفه های میدان امام علی)ع( فعالیت چندانی ندارد

عضو شورای شهر اصفهان گفت: داستان پرغصه مدیریت میدان امام علی)ع( 
ادامه دارد و هنوز فضای اقتصادی غرفه های آن فعالیت چندانی ندارد.

مجید نادرالاصلی  در نطق میان دستور یکصد و چهل و پنجمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به عملکرد شورای شهر و مسائل و مشکلات 
این شهر اظهار کرد: سیاری از مواردی که تاکید کردیم مصوبه داشتیم و نتیجه ای 
جز حرف نداشت و گذشت اما ما ماندیم و انبوهی از آرزوهایی که می توانست 
عملی شود و نشد، ما گفتیم و اصرار هم کردیم و شرح آن در مکتوبات آن در 

مذاکرات جلسات کمیسیون های تخصصی و تلفیق وجود دارد.
وی طرح های بزرگی مانند بزرگراه شهید چمران، حل مشکل ترافیکی آن، پل 
شهیدان طیاره، زیرگذر و روگذر حصه، مساجد و نمازخانه های پارکی و …، تحت 
عناوین مختلف چشمه های نورانی و فانوس های درخشان که اخیراً هم مورد 
بعضی از تعرضات قرار گرفته و در نهایت محله های کم برخوردار که اخیراً به 
پروژه های محله محور تغییر نام پیدا کرده است را از جمله مسائل مطرح شده 
در شورا عنوان کرد و افزود: در دوره ششم شورا به موضوعات مهمی توجه شد که 
صرف نظر از میزان موفقیت ها به چند مورد از آن اشاره و به اختصار می پردازیم.
شهر  اولیه  و  اصلی  مسئله  کرد:  خاطرنشان  اصفهان  شهر  شورای  عضو 
اصفهان که به لسان بزرگان کشور هم آمده است مسئله آب است که امروز 
به سرانجام های بسیار خوبی رسیده است، از دوستانمان در شورا توقع و انتظار 
همراهی و همیاری را داریم که در آنچه که این اتفاقات در این دو سه سال اخیر 
رخ داده است در دوره آینده مدیریتی استان و کشور هم دنبال بشود و اصفهان 

بالاخره بعد از بیست و چند سال از مشکل خشکسالی و خشکی زاینده رود 
نجات پیدا کند.وی حمل و نقل را از دیگر موارد برشمرد و گفت: اهتمام جدی 
که به توسعه ناوگان اتوبوسرانی و تجهیز و تعمیر و خرید که در حد وسع پیگیری 
مطالبه و اقدام شده است ولی به دلیل برخی بدعهدی ها که تاکنون میزان وسایل 
مورد نیاز برای حمل و نقل روان، آسان، پر سرعت، ایمن و با لحاظ مسائل 
زیست محیطی هنوز فراهم نشده است که مصوبه امروز هم الحمدالله بسیار 
عالی بود و البته تلاش سخت برای اجرای طرح خط ۲ مترو که علی رغم سرعت 
کاستی های فراوانی به خصوص در حوزه تأمین منابع مالی وجود دارد که بماند 
برای فرصت دیگر.نادرالاصلی افزود: تاکسیرانی و خدمات حمل و نقلی بخش 
خصوصی و مهم تر از همه برقی سازی ناوگان که عملاً به صورت کامل معطل 
مانده است. از فعالان این حوزه علم آمادگی کردند و کمتر به آنها توجهی شد. 

شهر ناسالم محیط زیستی اصفهان نیازمند تدبیر جدی است.
وی با بیان اینکه در حوزه عمران تلاش های فراوانی صورت گرفته است، گفت: 
به خصوص در تکمیل حلقه چهارم حفاظتی و جدیت و تلاش ویژه و همین 
جان جا دارد موضوع پل صاحب روضات و اتفاقی که افتاد که بر اساس گزارشی 
که همه کارشناسان دادند در این مورد اتفاق خلافی رخ نداده ولی شرایطی رقم 
خورد که مشکلاتی را ایجاد کند و کار جهادی دو سه روزه ای که دوستان ما در 
حوزه سازمان عمران برای رفع این مشکل انجام دادند انصافاً جای سپاس و تشکر 
ویژه دارد.عضو شورای شهر اصفهان گفت: در مورد سایر وظایف حوزه شهری 
هم کلام و سخن بسیار است که البته توأم با تلخی هاست ما عرض می کنیم 

در حوزه بحث خدمات شهری و نظافت کوچه ها و معابر مخصوصاً کوچه ها 
وضعیت خوبی هم در حوزه نظافت و هم در حوزه جمع آوری زباله ها نیست. 
اما در این فرصت می خواهم از نارضایتی ها و اقدامات فراوان انجام نشده که 
عموماً از نسل های قبلی مدیریت شورا و شهر باقی مانده است و ما می توانستیم 
با ادعای تجربه و اشراف لازم به کار مدیریت شهری بخش های مهمی از آنها را 

برطرف می کردیم و نکردیم و ماند برای عمل نشدن در هیچ دوره ای شاید.
وی یادآور شد: داستان پرغصه مدیریت میدان امام علی علیه السلام و حل 
معضلات اجتماعی مالکیت اقتصادی و تجاری را همه بر حلش اذعان داشتیم 
ولی عملکرد بخشی ما را از باز کردن گره های آن غافل کرد و همین امروز ملاحظه 
می کنیدچه خانواده هایی که ادعای متضرر شدن در واگذاری دارایی خود در 
بیش از ۱۰ سال پیش دارند و کسی پاسخگویی به آنها ندارد و آه و ناله و نفرین 

آنها برقرار است و هنوز فضای اقتصادی غرفه های آن فعالیت چندانی ندارد.
نادرالاصلی خاطر نشان کرد: داستان مجموعه پاساژ زرین که موسوم به طلا 
و جواهر است با باقی ماندن سرمایه عظیمی از شهر که امروز گرفتار برخی از 
مسائل اداری به خصوص در حوزه میراث فرهنگی شده است شهرداری و مردم 
و عدم توان در حل مشکلات حقوقی و ساختمان مالکیت آن مسئله بغرنجی 
شده که نه مشارکت های شهرداری نه حقوقی و نه اقتصادی آن نتوانسته کاری 
از پیش ببرد. هزاران میلیارد سرمایه شهر و شهرداری در آنجا معطل مانده است.
وی گفت: از ابتدای دوره که برای مجموعه بزرگ جهان نما و حل معضلات 
حقوقی و ملکی و توسعه آن ظرفیت بزرگ اقدام در خود باید انجام شود که البته 

با یک اقدام که ان شاء الله صرفه و صلاح مردم لحاظ شده باشد بخش هتل آن 
تعیین تکلیف شد و نمی دانیم چه زمانی به اتمام خواهد رسید. دوستان بدانید 
مجموعه جهان ما، قبل از اینکه برای مالکان ذی حق آن منفعتی داشته باشد 
و قبل از آنکه محل سهم قبل از آنکه از آن محل سهم شب برای مردم آورده و 
منفعت داشته باشد بخش های فراوانی از آن بعضاً به حیاط خلوت بعضی از 

افراد و مدیران شهرداری ادارات آن و البته مدیران شهری تبدیل شده اند.
عضو شورای شهر اصفهان افزود: ساختمان های بسیار بزرگ و موسعی را که 
در اختیار برخی از قسمت ها دادند که خواهش می کنم بازدیدی داشته باشید 
و همچنین ساختمان های موسوم به پاساژهای چهارباغ که باز به همین شکل، 
هیچ استفاده منفعتی و سرمایه ای نمی شود، همچنین ساختمان موسوم به 
شورا و ساخت اسکلتی از آهن در بهترین نقطه شهری که بحث آن را مفصل 
کردم. مجموعه ای از طرح ها و پروژه های متعددی که به دفعات در شورا مطرح، 
تصویب و بودجه و ردیف اعتباری لحاظ شد ولی ما با این بزرگواران مدیریت 

در شهرداری چه کردیم؟ و امروز شنیدیم که اجرای زیرگذر حصه هم هوا شد!
نادرالاصلی خاطر نشان کرد: پروژه های موسوم به گل نرگس و خان در منطقه 
۱۵ و ۷ و شهید کشوری و فرصت های فراوان انجام خدمت به سرمایه گذاران، 
با چراغ سبزهای قانونی برای انبوهی از ساختمان های در حال اسکلت رها شده 
و البته درآمدهای نجومی برای شهر و خدمت رسانی به مردم از معدود مواردی 
است که از همه مشکلات و همه ظرفیت های فراوان که نگفتیم را می توان 

یادآوری کرد.

آذربایجان شرقی - ابتکار: مدیریت و مسئولین شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه آذربایجان شرقی با برپایی میز خدمت و ارتباط مردمی در مصلی بزرگ 
حضرت امام خمینی )ره( تبریز پاسخگوی درخواست ها و سئوالات شهروندان 

شدند.
ناصر راشدی مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی با حضور در محل استقرار میز خدمت در مصلی بزرگ حضرت امام خمینی 
تبریز )ره(، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای خدمت به ویژه آیت الله شهید آل 

هاشم امام جمعه محبوب و مردمی شهر تبریز بر ادامه راه شهدای خدمت تاکید کرد. 
علاوه بر مسئولین واحد های مختلف، ناصر راشدی مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
و             شهروندان  های  درخواست  و  سئوالات  پاسخگوی  میز خدمت،  محل  در  شرقی شخصا  آذربایجان 

مراجعان بود.
وی در خصوص طرح تخصیص نفتگاز در مسیر، بر اساس اسناد حمل برخط، نحوه درخواست احداث 
جایگاه های عرضه مواد نفتی و سی ان جی، درخواست فرآورده های نفتی و گاز مایع، توضیحات، مساعدت 

و راهنمایی لازم را ارائه داد.

با برپایی میز خدمت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی آذربایجان شرقی؛ 
راشدی بر تداوم راه شهدای خدمت تاکید کرد


